
Kort referat af bestyrelsesmøde i Region Sjælland
Torsdag d. 5. januar 2017,
Deltagere: Bestyrelse:  

Til stede: Hanne Troen, Hanne Lise Hansen, Kurt Rasmussen,  Tonny Hansen

Referat 
og bordet rundt

Referatet fra Bst. Møde den 20. oktober blev godkendt.
Hanne T. meldte tilbage om nogle af aktiviteter for 2017.

– Midsommerfest i Køge 2017 AFLYSES 
(pga. KØST2017 og Børnestævne i Køge samt manglende interesse fra Køge Miniby)

– Kursus i hjemmesider udskydes 
– Tips og ideer vil kræve tilmelding. Det aflyses, hvis der ikke er tilmeldte nok.

Alle fortalte om egne aktiviteter siden sidst.

Møde med Styrelsen 
29. oktober 2016  

Hanne T. refererede fra mødet med styrelsen, blandt andet om

- Trin og Toner - Ang. et forslag fra Bornholm om 10-12 Trin og Toner/år, men kun i elektronisk 
form blev besluttet, at der fortsættes med de 4 Trin og Toner på papir som nu, men at der 
suppleres med 4 nyhedsbreve (elektroniske ??).
- Visioner – Morten Lisby havde et oplæg om indsats for at skaffe nye medlemmer til DF. 
Forslaget gik på en kampagne rettet mod de 40 – 60 årige. Hanne T. har taget denne ide op, og 
der er derfor et forslag fra Bst. om dette til medlems- og valgmødet den 14. januar 2017.
- Danseinstruktøruddannelse på Bjerringbro – Styrelsen har oplyst at instruktøruddannelsen 
ændres radikalt fra 2017, så den i højere grad også kan være interessant for aspiranter og 
færdiguddannede instruktører, blandt andet vil det inkludere aspirantkurserne.

Møde om budget og 
planer for 2018

Hanne T. refererede fra mødet mellem Styrelsen og regionerne om budget og planer for 2018.

Ved mødet blev alle regionernes budgetter og planer gennemgået. Alle regionernes oplæg blev 
accepteret. 

Medlems- og 
valgmøde den 14. 
januar 2017

På mødet blev gennemgået opgaver i forbindelse med mødet som
– lokalefaciliteter inkl. internetforbindelse og mikrofon til foredragsholder
– drikkevarer 
– dokumenter som Bst. beretning, Bst. forslag.
– Musikere og danseinstruktør

Endelig blev talt om, at der ikke er kommet forslag til kandidater til Regionsbestyrelsen. 

Hanne T. spørger derfor Styrelsen, om vi kan fortsætte med en Regionsbestyrelse på kun 4 
personer inkl. Spillemandskredsen. Det kan jo være, at det kan lykkes at få kandidater, når 
KØST2017 er overstået. da KØST2017 trækker meget på medlemmerne i Region Sjælland for 
tiden.
 

Eventuelt Næste møde aftales med ny bestyrelse efter Medlems- og valgmøde den 14. januar 2017


